



HOSPITAL TENGGU AMPUAN RAHIMAH, KLANG

SEBUT HARGA

Tawaran ini adalah dipelawa kepada **Kontraktor-kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN BOLEH DIPEROLEHI	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH PELAWAAN / TARIKH TUTUP
<p>Tawaran Sebut Harga Bagi Kerja-kerja Penyediaan Parkir Sementara Di Hospital Tengku Ampuan Rahimah, Klang Selangor</p> <p>No. Sebut Harga : 05(S)/2018(PENT)HTAR</p>	<p>Kaunter Pendaftaran Auditorium Permata, Aras 3, Bangunan Kompleks Rawatan Harian, Hospital Tengku Ampuan Rahimah, Klang, Selangor</p> <p>21 September 2018 (Jumaat) Jam 9.30 pagi</p> <p>Semasa Lawatan Tapak</p>	<p>Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04</p> <p>Hanya PENAMA di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PPK)/ Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)/ PUKONSA/UPKJ/ Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan SAHAJA yang boleh hadir sesi taklimat.</p> <p>Hanya kontraktor yang menghadiri taklimat dan lawatan tapak sahaja dibenarkan menyertai sebut harga ini.</p>	<p>21 September 2018 (Jumaat) Jam 9.30 pagi</p> <p>Kaunter Pendaftaran Auditorium Permata, Aras 3, Bangunan Kompleks Rawatan Harian, Hospital Tengku Ampuan Rahimah, Klang, Selangor</p> <p>Lawatan Tapak adalah WAJIB</p>	<p>Tarikh Pelawaan: 19 September 2018 (Rabu)</p> <p>Tarikh Tutup: 28 September 2018 (Jumaat) Pada jam 12.00 tengahari</p> <p>Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan</p>

Dokumen Sebut Harga hanya di beri kepada syarikat yang menunjukkan **SIJIL ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (CIDB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (CIDB) dan Sijil Taraf Bumiputera (PKK)** dalam gred, kategori dan pengkhususan seperti di atas berserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Sila bawa bersama cop syarikat bagi tujuan pengesahan.

Dokumen Sebut Harga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dialamatkan kepada :-

**Pengarah Hospital
Hospital Tengku Ampuan Rahimah
Jalan Langat
41200 Klang
Selangor Darul Ehsan**

Dokumen Tawaran tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang bertanda 'Peti 1', yang terletak di Bahagian Pentadbiran, Bangunan Utama Hospital Tengku Ampuan Rahimah, Klang.